“鹏友杯”竞赛附件
Annex of the Pengyou Cup

2024“鹏友杯”艺术设计大赛报名表
2024 “Pengyou Cup” Design Competition Registration Form

	参赛赛道
Subcategory
	[bookmark: OLE_LINK1]□IP形象设计竞赛  
IP Image Design Competition
□VI设计竞赛
VI Design Competition
	[bookmark: OLE_LINK2]□创意店招设计竞赛
Creative Store Signage Design Competition

	选手类型
Type of participant
	□个人参赛Individual  □小组参赛Team  □设计机构参赛 Design Agency

	代表人姓名
Representative’s name
	
	代表人身份证号
Representative’s ID number
	

	代表人单位/院校专业
Representative’s school/department name
	
	年级
（学生填写）
Grade (by student)
	

	小组/设计机构名称（如有）
Name of team/design agency (if any)
	
	营业执照编号（设计机构填写）
Business License Number (by design agency)
	

	联系电话
Phone number
	

	邮箱
Email
	

	通讯地址
Postal address
	

	是否学生
Student status
	□是Yes   □否No
	
指导教师
（如有）
Mentor
(if any)

	姓名
Name
	
	电话
Phone number
	

	[bookmark: OLE_LINK4]
	
	
	姓名
Name
	
	电话
Phone number
	

	小组成员
Team member
	姓名
Name
	
	身份证号
ID number
	

	
	姓名
Name
	
	身份证号
ID number
	

	
	姓名
Name
	
	身份证号
ID number
	

	
	姓名
Name
	
	身份证号
ID number
	

	· 《报名表》只需填写电子版。
· The Registration Form only needs to be filled out electronically.
· 《知识产权承诺书》需签名后扫描，与《报名表》一同提交至官方邮箱。
· The Intellectual Property Agreement shall be signed, scanned, and submitted to the official email address, along with the Registration Form.
· 后续作品提交时需一并提交所有成员的身份证图片，学生需提供学生证、老师需提供工作证。设计机构需提供加盖公章的营业执照复印件。
· For the following entries, ID card images for all members shall be submitted, along with student ID cards and teacher certificates. Design Agencies shall provide business licenses with the official seal.







知识产权承诺书
Intellectual Property Agreement

参赛者特此向大赛主办方发出一份知识产权承诺书，就以下事项郑重承诺：
Participants hereby present an Intellectual Property Agreement to the competition sponsor and solemnly pledging the following:

1、参赛者承诺参赛所提交的设计作品确由参赛者原创，不‎存在任何侵犯第三方及‎其授权许可人的知识产‎权的情形，包括但不限‎于商标权、专利权、外‎观设计、著作权以及我‎国法律规定的其他知识‎产权权利及关联权利的情形，如有抄袭或仿冒情况，经评审委员会裁决认定后，除取消本人获奖资格外，在相关媒体给予公布；如造成法律纠纷及第三方追偿，由本人与小组成员自行承担。
1. Participants promise that all entries for the competition are originally created by ourselves. There are no infringements on the intellectual property rights of any third party or their licensees, including but not limited to trademark rights, patent rights, industrial design rights, copyrights, and other intellectual property rights and related rights stipulated by Chinese laws. In the event of plagiarism or imitation, upon the decision of the Review Committee, the award qualifications will be canceled and the matter will be publicly announced by relevant media. If legal disputes or third-party claims arise, my team and I will bear the responsibility.

2、参赛者承诺参赛所提供作品均为第一次参与竞赛作品。参赛者在此之前未将作品用于参加其他竞赛或用于其他用途。
2. Participants promise that all entries are submitted for the first time. We have not used these submissions in other competitions or for other purposes before this.

3、参赛者同意参赛作品若获奖后，作品版权即归主办方所有，主办方有权在原作品基础上进行二次设计加工使用。
3. Participants agree that the copyright of the winning entries remains with the sponsor, who has the right to make secondary designs based on the original content.

4、为推广本赛事，参赛者于报名时同意将作品无偿授权主办单位，供编制成册、视频、广告画、出版或与本活动相关的一切宣传活动中发表。
4. To facilitate the promotion of this event, participants agree upon the registration to grant the sponsor free use of the entries for compilation into collections, videos, advertisements, publications, or any other promotional activities related to this event.

5、参赛者已明白并接受所有参赛作品原稿概不归还。
5. Participants understand and accept that all originals of the submissions will not be returned.

6、参赛者对上述各项声明及约定，均无任何异议。
6. Participants have no objections to the above statements and agreements.

参赛者全体成员签名（如为个人或小组参赛）：
Signature of all members (individual or team participants):

     
                                                                       

参赛机构代表签名并加盖公章（如为机构参赛）
Signature of the representative with the official seal (design agency):

      
___________________________________________________________________

《知识产权承诺书》需签名后扫描，与《报名表》电子版一同提交至官方指定报名邮箱。
The Intellectual Property Agreement shall be signed, scanned, and submitted to the official email address, along with the Registration Form.
